
 

 

 

Barneveld, 22 april 2025 
 
Geacht College, 
 
Op basis van de organisatieverordening van de gemeenteraad artikel 42, stelt de fractie van 
Lokaal Belang schriftelijke vragen aangaande de tijdelijke- en definitieve huisvesting van 
Quadvereniging de Zandhapper n.a.v. een gesprek en verder contact met de voorzitter van de 
vereniging en bezoek op de huidige gedooglocatie.  
 
Lokaal Belang is op de hoogte van de al langer lopende huisvestingwensen (zowel tijdelijk als 
definitief) van Quadvereniging de Zandhappers. De afgelopen jaren heeft Lokaal Belang vaker 
aandacht gevraagd voor het huisvestingsvraagstuk van deze vereniging. Zo hebben wij in het 
verleden (o.a. in 2019 en in 2022) aandacht gevraagd voor de situatie van de Zandhappers met 
schriftelijke vragen. Ook hebben wij voor de (op 8 maart 2022 aangenomen) motie gestemd 
waarin het college verzocht wordt een ondersteunende en actieve houding aan te nemen in de 
omgevingsprocedure die de Zandhappers is gestart op de huidige locatie om hun sport daar te 
kunnen beoefenen. 
 
De afgelopen periode lijken er wel zaken in gang gezet te zijn. Dat is fijn en daar hebben wij 
waardering voor. Echter, het heeft nog niet geleid tot een concrete toewijzing voor zover ons 
bekend is. Als Lokaal Belang willen wij graag weten hoe deze beide trajecten tot nu toe 
verlopen en wat er nog voor nodig is om deze trajecten af te ronden of in ieder geval 
duidelijkheid en perspectief te creëren voor de vereniging. Dit vinden wij als Lokaal Belang 
belangrijk omdat de vereniging al geruime tijd bezig is met hun huisvestingsvraagstuk. Ook 
deze vereniging is onderdeel van onze samenleving en beoefent een sport. Een ander type 
sport dan de veelvoorkomende veldsporten, maar wel een sport. En met hun sport bewijzen ze 
hun maatschappelijke, maar vooral sportieve waarde voor onze mooie gemeente Barneveld. 
 
Voor de definitieve huisvesting hebben de Zandhappers een poos geleden een enquête 
uitgezet bij verenigingen/clubs om te kijken of er behoefte bestaat om samen met andere 
sportverenigingen te huisvesten. Wij willen graag weten of de enquêteresultaten bekend zijn 
bij het college en welke kansen en mogelijkheden het college in deze resultaten ziet. En als het 
college niet bekend is met deze resultaten of zij bereid is deze op te vragen en te bestuderen 
en mee te nemen in het vraagstuk van definitieve huisvesting. 
 
We stellen daarom de volgende vragen: 
 
Omgevingsprocedure Grote Bosweg (tijdelijke huisvesting) 
Op 6 juli 2021 hebben de Zandhappers een omgevingsvergunning aangevraagd ter legalisering 
van een tijdelijke crossbaan op de betreffende locatie. (uit Antwoorden Schriftelijke vragen LB 
17 februari 2022) 
 

1. Hoe verloopt het proces van de omgevingsprocedure op de tijdelijke locatie aan de 
Grote Bosweg? 

2. Waar in de procedure bevinden de Zandhappers zich momenteel? 
3. Bij wie ligt welke verantwoordelijkheid voor deze procedure? 
4. We zijn nu bijna 4 jaar verder na de aanvraag omgevingsvergunning. Stagneert de 

procedure op een of andere manier? Waar ligt dat aan en welke oplossingen zijn 
daarvoor denkbaar? 



 

 

 

 

 

Definitieve huisvesting Zandhappers 

5. Is het college bekend met de resultaten van de enquête? Zo ja, hoe leest het 
college de resultaten van deze enquête en welke kansen en mogelijkheden ziet zij 
hierin?  Zo nee, is het college bereid deze enquêteresultaten op te vragen en te 
bestuderen en mee te nemen in het huisvestingsvraagstuk van de Zandhappers? 

6. Kan het college aangeven hoe het te doorlopen proces voor een definitieve locatie 
voor de Zandhappers eruit ziet? En waar in het proces het zich momenteel 
bevindt? 

7. Hoe kan het college faciliteren bij het huisvestingsvraagstuk voor een definitieve 
locatie voor de Zandhappers? 

8. Is het college bereid actief mee te denken met de Zandhappers om te komen tot 
een geschikte locatie voor definitieve huisvesting? 
 

Vriendelijke groeten, 

Namens de fractie van Lokaal Belang 

Stefan Velt 

 

 

 


